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Zápis číslo 6/2023 

ze zasedání Komise životního prostředí Rady města Milevska  

________________________________________________________________________________ 

 

 

termín jednání:           datum 01.11. 2023 čas 14:30 

místo jednání: zasedací místnost MěÚ Sažinova 

 

Přítomni:      

 

za komisi ŽP:    Mgr. Vlasta Machartová    

    Jaroslav Kolář 

    Ing. Jitka Šindelářová 

    Mgr. Zbyněk Vácha 

omluveni:   PhDr. Jiří Kálal  

          

 

Za OŽP:   Ing. Tereza Rašková  

   Bc. Marta Bardová 

   Ing. Ludmila Komárková 

Za vedení:   Markéta Honzíková 

Hosté:   Petr Koblic 

     

 

Program:  

 

1. Přednesení podnětu na možnosti užívání části pozemku parc. č. 541/17, 541/12 v k.ú. Milevsko 

2. Komplexní údržba městské zeleně na pozemcích parc. č. 541/17, 541/12 k. ú. Milevsko 

3. Údržba odvodňovacího kanálu pod svahem Hůrka parc. č. 344/4, 349/27, 352/50 k.ú. Milevsko 

4. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města 

 

Jednání: 

 

1. Přednesení podnětu na možnosti užívání části pozemku parc. č. 541/17 a část pozemku parc. č. 

541/12 v k.ú. Milevsko 

Tajemnicí komise ŽP bylo uděleno slovo panu Petru Koblicovi, který je zakladatelem Klubu amatérských 

cyklistů Milevsko. Pan P. Koblic představil svůj záměr na využívání sítí stávajících cest v „lesíku“ na 

uvedených pozemcích k občasnému využívání tréninků amatérským cyklistickým klubem pro děti ve věku 6 

– 15 let, které se v rámci klubu učí základní techniky jízdy na cyklistickém kole. Tohoto bodu se zúčastnila 

paní místostarostka Markéta Honzíková, která vyjádřila svůj názor během projednávání bodu a nedoporučila 

členům komise schválení záměru. 

Závěr: Komise navrhuje projednání bodu na místě, aby mohl být posouzen celá lokalita, která má být 

předmětem žádosti na užívání 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

2. Komplexní údržba městské zeleně na pozemcích parc. č. 541/17, 541/12  v k. ú. Milevsko 

Tajemnicí komise ŽP byl představen záměr na komplexní údržbu městské zeleně v „lesíku“ nad areálem 

SPOS zaměřenou na kontrolu a probírku vzrostlých stromů, redukci náletových dřevin z důvodu vysoké 

konkurence a následnému špatnému růstu stromů. Zároveň s výše zmíněnou probírkou dojde k odstranění 

biodpadu zde se nacházejícího. Záměrem je zlepšení kvality, funkce a estetiky městské zeleně a zvýšení její 

atraktivity pro obyvatele dané lokality, která úzce sousedí s areálem SPOS. 

Závěr: Členové souhlasí s kompletní úpravou veřejné zeleně nad areálem SPOS 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 
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3. Údržba odvodňovacího kanálu pod svahem Hůrka parc. č. 344/4, 349/27, 352/50 v k.ú. Milevsko  

Nad výstavbou řadových domů v ulici F. Kudláčka se nachází nezpevněný obslužný pás zeleně, na který 

navazuje odvodňovací kanál, který je z části již zarostlý a v jeho blízkosti se nacházejí vzrostlé stromy: 

Vzrostlá zeleň znemožňuje údržbu koryta a z tohoto důvodu je nutné provést částečnou probírku stromového 

a keřového patra. Některé z dřevin se nacházejí ve svažitém terénu těsně nad korytem nebo přímo v korytu 

odvodňovacího kanálu. Část koryta je zanesena a je nutné znovuobnovení jeho funkce s odstraněním 

případných překážek, které se prostoru nacházejí. 

Závěr: Po podrobném projednání členové komise souhlasí s probírkou dřevin v odvodňovacím korytu 

z důvodu znovunavrácení jeho funkce. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

4. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města 

 

Lípa u DPS Libušina, parc.č. 541/11 v k.ú. Milevsko 

V zeleném pásu u parkoviště vedle víceúčelového hřiště v areálu SPOS se nachází vrostlá lípa, která od roku 

2022 v průběhu sezóny opakovaně shazuje z větví větší množství listí a z větší části začíná obrážet pouze po 

kmeni. V současné době dochází u dřeviny k prosychání větví, vitalita stromu je výrazně snížená a ze 

sledovaného období je patrné, že u stromu nedojde ke zlepšení životaschopnosti. 

Závěr: Členové komise souhlasí s odstraněním Lípy ze zdravotních a bezpečnostních důvodů. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

Úprava městské zeleně před budovou MěÚ Sažinova parc. č. 971/9 v k.ú. Milevsko 

Vedením města bylo doporučeno projednat možnost na odstranění Cypřišku před budovou městského úřadu 

v Sažinově ulici. Jednání komise ŽP se zúčastnila i paní místostarostka Markéta Honzíková, která vyjádřila 

svou nespokojenost s dřevinami, které svým vzrůstem a estetikou nesplňují svou funkci a zároveň stíní budovu 

úřadu. Byly prodiskutovány možnosti na ošetření dřevin, ale vzhledem k charakteru růstu Cypřišků byl tento 

návrh zamítnut. 

Závěr: Vzhledem k možnostem na úpravu zeleně před úřadem členové komise schválili odstranění 4 

ks Cypřišků a zároveň doporučili vytvoření nové výsadby listnatých a jehličnatých keřů jako náhradu 

za odstraněné dřeviny. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/3/1/0 

 

Komise ŽP: 

 

Souhlasí: 

• s komplexní údržbou městské zeleně na pozemcích parc. č. 541/17, 541/12 k. ú. Milevsko 

• s údržbou odvodňovacího kanálu pod svahem Hůrka parc. č. 344/4, 349/27, 352/50 k.ú. Milevsko  

• s odstraněním Lípy parc. č. 541/11 k.ú. Milevsko 

• s odstraněním 4 ks Cypřišků na parc. 971/9 k.ú. Milevsko 

 

V Milevsku dne: 13.11.2023 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Tereza Rašková           Mgr. Vlasta Machartová 

tajemnice Komise životního prostředí          předsedkyně Komise životního prostředí 

Obdrží:  

1. Členové KŽP 

2. Sekretariát 

3. K založení do spisu 


